
Fråga 

 

Till Kommunalråd Plogell  

 

 

Många invånare har reagerat på att det varje fredag hänger propaganda i flaggstänger och buskar 
utanför kommunhuset.  

Ett flertal menar att det ser ostädat ut och  att denna typ av återkommande aktion  inte hör hemma 
framför vårt kommunhus.  

 

Hur ser du på detta? 

 

Caroline Frodin SD 

 

 

 


